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Ako by ste charakterizovali filozofiu Va-
šej strednej školy?
Študenti (a ich rodičia) sú naši zákaz-
níci.  Zabezpečujeme im ten najdoko-
nalejší vzdelávací servis, čo dokážeme. 
Naša škola je hravá, farebná, čistá, 
voňavá, usmievavá, plná prekvapuj-
úcich nápadov, oplýva možnosťami 
zahraničných odborných stáží a praxí. 
Aj preto absolventi pokračujú v štúdiu 
nielen v Česku a na Slovensku, ale i na 
prestížnych zahraničných vysokých 
školách predovšetkým v USA, Anglic-
ku či Francúzsku. A sú medzi nimi i ab-
solventi z Púchova a okolia, a to nielen 
absolventi nášho šesťročného gymná-
zia, ale i ďalších študijných programov. 
Dnes máme v škole 82 študentov zo 
Slovenska naprieč všetkými odbormi.
Čím sa škola odlišuje od ostatných?
Nejde len o strednú školu, ale máme i 
veľkú materskú školu a dynamicky ras-
túcu vysokú školu. Čo je hlavné - vša-
de sa snažím presadzovať pozitívnu 
pedagogiku, neznášam konzervatívny 
typ školy, keď študent je len podriade-
nou bábkou v rukách učiteľa. Študent 
je a musí byť rovnocenným partnerom 
pedagóga. Pre mňa je učiteľ, ktorý by 

učil rovnako ako v dvadsiatom storočí, 
mŕtvy učiteľ, myslím tým učiteľa ne-
poznajúceho prácu s informačnými 
médiami, trvajúceho len na bifľovaní 
a bezmyšlienkovitom memorovaní 
naučených textov, často zastaralých. 
Takých pedagógov v škole nechcem. 
Staviam na tíme učiteľov, ktorý vedie 
študentov k premýšľaniu na úrovni 
doby, k samostatným úsudkom a roz-
hodnutiam, učiteľom, ktorí dokážu 
študenta zaujať, motivovať a strhnúť. 
Znie to neskromne, ale myslím si, že ta-
kýchto učiteľov máme v zbore väčšinu.
Prečo si myslíte, že je medzi Slovákmi o 
Vašu školu taký záujem?
Jednak sídlime kúsok za hranicami, 
jednak pro nich zabezpečujeme kaž-
dodennú dopravu školským autobu-
som linkou z Púchova, takže sa do a 
zo školy dostanú rýchlo, pohodlne a 
bezpečne.
Vyučujeme jedinečné odbory, z nich 
sa niektoré na Slovensku vôbec ne-
vyučujú - napríklad žurnalistiku či re-
kreológiu. Gymnázium je u nás poňaté 
omnoho individuálnejšie než je bežné, 
počet žiakov v triedach je znížený, aby 
mali učitelia dosť času venovať sa ka-
ždému samostatne. Študenti vysielajú 
každodenne naživo do celého sveta z 
licencovaného Kostka rádia, školský 
areál zahŕňa popri školy samotnej aj 
domov mládeže, vonkajšie športovis-
ko, krytú športovú halu a množstvo 
kmeňových i špecializovaných tried a 
ďalších nevyhnutných priestorov. Ešte 
tento rok otvoríme ďalšiu novú bu-
dovu so špičkovými špecializovanými 
učebňami pre výuku jazykov, infor-

mačných technológií a prírodoved-
ných disciplín. A ako už som zmienil, 
so študentami cestujeme v rámci od-
borných stáží po celom svete.
Nie je pre žiakov problémom čeština?
Napodiv nie. Dôkazom je skutočnosť, 
že pri vlaňajších maturitách všetkých 
dvadsať slovenských maturantov dosi-
ahlo 100 percentnú úspešnosť maturi-
ty z češtiny! V priebehu štúdia sa stanú 
dvojjazyčnými, hoci majú samozrejme 
možnosť komunikovať s učiteľmi slo-
vensky.
Pri prijímacích skúšok sú uchádzači 
oslobodení zo skúšky z češtiny, a aby 
som nezabudol, prihlášky na štúdium 
nám môžu zasielať do 15. 4. 2017, čím 
skôr, tím lepšie. Pre siedmakov a de-
viatakov zo Slovenska, ktorí uvažujú 
o štúdiu u nás, máme špeciálny deň 
otvorených dverí, a to 17. 3. 2017 od 
ôsmej ráno do štvrtej popoludnia.

Položili sme niekoľko otázok PaedDr. Karlovi Kostkovi, MBA, Ph.D., riaditeľovi Strednej ško-
ly Kostka vo Vsetíne, ktorú založil už v roku 1991. Ako je zrejmé z názvu školy, je nielen jej  
riaditeľom, ale aj zriaďovateľom, pôsobí ako prodekan Fakulty spoločenských štúdií vysokej 
školy Humanitas a prednáša na českých i zahraničných univerzitách. Zastihli sme ho len krát-
ko pred odletom do Paríža, kde bude na Sorbonne v nasledujúcom  týždni prednášať súčasnú 
filozofiu. Hovoriť, ale dnes budeme o jeho strednej škole.

Vsetínska stredná škola Slovákom otvorená

Vaša škola má za sebou prvé štvrťsto-
ročie. Čo by ste si prial do ďalšej?
Aby sa všetci naši pracovníci a študenti 
i naďalej nebáli púšťať do nových vecí, 
vymýšľať, tvoriť, pracovať a baviť sa. 
Veď do školy by  sme sa mali tešiť, nie 
sa jej báť. Dobrá škola je predsa niečo 
ako jedna veľká rodina, v ktorej musia 
všetci cítiť hrdosť na to, čo ich spája. 
Kde môžu, tuto zdôrazňujem, že doma 
v kresle, alebo ležiaci na gauči, môže-
me o úspechu hovoriť, ale ničoho ne-
dosiahneme. V každej škole sú žiaci, 
ktorí vedia spamäti odriekať poučky, 
príklady a definície, ale nedokážu nič 
vymyslieť. Robím všetko pre to, aby 
študenti v našej škole objavili silu pou-
žívať rozum, nie len pamäť, aby nachá-
dzali vôľu presadzovať sa, rozvíjať fan-
táziu a imagináciu. Aby z nich vyrástli 
silné osobnosti, pretože len také majú 
šancu prežiť úspešný a šťastný život.

V  uplynulých týždňoch sme pri-
niesli niekoľko článkov o  pochyb-
ných krokoch bývalého vedenia 
mesta a  MESTSKÉHO BYTOVÉHO 
PODNIKU, s. r. o. Rok starý protokol 
Najvyššieho kontrolného úradu o 
MESTSKOM BYTOVOM PODNIKU 
uvádzal okrem iných tieto tri najvý-
znamnejšie pochybenia:

1.  Pri predaji 65 %-ného obchodné-
ho podielu v Združení majiteľov TKR 
Púchov, s. r. o. nebola cena stanovená 
znaleckým posudkom, nebola výsled-
kom obchodnej súťaže alebo priesku-

mu trhu. Predaj bol neefektívny, pre-
tože do ceny nebola zahrnutá cena 
nehmotného majetku. Túto kauzu 
vyšetruje NAKA a je predpoklad, že dá 
vypracovať nový znalecký posudok, 
pretože pôvodný posudok Ing. J. Mre-
nicu bol Ministerstvom spravodlivosti 
SR odmietnutý.
2.  Pri navyšovaní vkladov do základ-
ného imania MESTSKÉHO BYTOVÉHO 
PODNIKU zo strany mesta nezmenili 
sa v spoločenskej zmluve práva spo-
ločníkov proporcionálne. Menšinoví 
spoločníci získali na úkor mesta ne-
spravodlivo výhodné práva. 

MsBP: V kauze „Chráničky“ začalo trestné stíhanie
3.  Predaj Mestskej informačnej siete 
(chráničiek a optického kábla) spoloč-
nosti SWAN bol pre MESTSKÝ BYTO-
VÝ PODNIK mimoriadne nevýhodný. 
Právny zástupca spoločnosti JUDr. 
ANTON ŠKOLEK & PARTNERS podal 
v  decembri 2016 žiadosť o  prešetre-
nie, či nedošlo k spáchaniu trestného 
činu na Národnú kriminálnu agentú-
ru Prezídia Policajného zboru. 
Bývalý primátor Marián Michalec a 
„jeho“ poslanci v  MsZ vo svojich vy-
jadreniach všetky tieto kauzy spájajú 
do jedného celku a  vysvetľujú po-
chybeniami v  znaleckom posudku  

Ing. J. Mrenicu. Zamlčujú, že tento po-
sudok sa týkal len jednej kauzy, ktorá 
sa napriek tomu aj naďalej vyšetruje.
A čo sa týka kauzy predaja chráničiek 
a  optického kábla mestskej infor-
mačnej siete, JUDr. Anton Školek do-
stal minulý týždeň oznámenie z Kraj-
ského riaditeľstva policajného zboru 
v  Trenčíne, že bolo začaté trestné 
stíhanie za obzvlášť závažný zločin 
porušovania povinnosti pri správe 
cudzieho majetku podľa § 237 ods. 
1, ods. 4 písm. a) Trestného zákona.

S. Flimmel


